

OR vergadering dinsdag 17-09-2024 “IKC De Eglantier”

Aanwezig: Patricia, Yvonne de H., Evelien (namens leerkrachten), Dianne, Annemieke, Mandy, Naomi,

Afwezig: Kyra, Patrick, Renske

Welkom

Patricia opent om 20:05 uur de vergadering en heet iedereen welkom.

1. Schoolfotograaf

De schoolfotograaf komt op vrijdag 8 november. Formulieren broer-zus lijsten zijn binnen. Patricia en Dianne hebben afspraak gemaakt om op maandag het rooster te maken met de tijden per klas. Yvonne de H. geeft aan om rekening te houden met de late herfstvakantie om aan ouders door te geven wanneer fotograaf komt. Op de 1e woensdag van oktober heeft Patricia contact met de fotograaf of hij voor/na schooltijd kan komen voor de broer/zus foto's. Afgelopen jaar was er vrije binnenloop tussen 7:45-8:15 en dit was erg rommelig, dit jaar liever op afspraak. Ouders melden zich aan via OR email en Patricia stuurt email met daarop de tijd dat ze aanwezig mogen zijn. Voorgesteld wordt of het een Idee is om het de eigen verantwoordelijkheid van de ouders te laten zijn: bijvoorbeeld aangeven dat tussen 7:45-8:15 de fotograaf aanwezig is en vervolgens is het hun eigen keuze om aanwezig te zijn of niet.

2. Sinterklaas

Sandra en Els zijn aanspreekpunten vanuit school, Naomi en Dianne vanuit de OR. Naomi vraagt na bij Sandra of er weer een groepsapp via social school wordt opgezet en wanneer er bijeen gekomen zal worden voor het eerste overleg.

Dianne vraagt aan Yvonne de H. wat het toekomstbeeld omtrent de schatkamer is volgens school. Op het moment is er veel variatie aan kado's maar in weinig aantallen (veel kado's slechts 1 of 2 stuks aanwezig. Dit zorgt voor keuzestress bij de kinderen als ze de schatkamer binnenkomen Voorgesteld wordt om dit jaar schoon schip te maken: kleinere aantallen tegelijk neerleggen, waardoor er minder keuze is maar er (hopelijk) meer op gaat. School wil de schatkamer er wel in houden, mogelijk wel met andere invulling (minder kado keuze). MR heeft tevens aangegeven: koop dit jaar weer iets meer om alles aan te vullen en wat overblijft kan naar de speelgoedbank.

Mandy vraagt of de uitdeelzakjes kruidnoten nog kunnen of met het oog op het plasticbeleid moeten we dit anders aanpakken? Yvonne de H. neemt dit mee om het als beleidsonderdeel te bespreken.

Mandy vraagt aan Yvonne de H. hoe school de OR ziet? Naar haar idee wordt de OR veelal gebruikt als boodschappenmeisjes (-jongens) ipv creatieve input. Yvonne de H. geeft aan dat er vroeger een minder capabel team was waardoor die creatieve input er niet was. School als team heeft besproken wat willen we - werkdruk is een groot ding. School heeft heel veel taken en had veel mensen maar heeft nu eigenlijk enkel Evelien. In klein gezelschap discussieren is effectiever, zo blijft er meer tijd over voor het daardwerkelijke onderwijs. School staat voor verbinding, na corona is er veel veranderd. Door input van OR komt er weer meer verbinding. Ook kan de OR school ondersteunen en daardoor werkdruk wegnemen.

Afgelopen jaar is er een nieuw Sint pak gekocht, deze was erg goed. Nog nodig: nieuwe pruiken voor de Pieten. Ook waren sommige Pieten pakken vrij klein (Pieten worden steeds groter..)

Mandy vraagt: school wordt steeds internationaler, hoe lang blijft Sinterklaas op deze manier gevierd worden. Yvonne de H. verteld dat er om deze reden een koffieochtend gewijd is aan uitleg wat Sinterklaas inhoudt. Yvonne ziet dit niet veranderen, Sinterklaas blijft.

Voor de Pieten moet meer eten geregeld worden (snackpakket met krentenbol, liga, etc) ipv enkel kruidnoten. De OR zal dit op zich nemen bij de komende sint viering.

Het onthaal van Sint loopt samen met het verhaal van Jeugdjournaal, daarom is er pas heel laat ook vanuit school duidelijk wat we gaan doen en daardoor ook pas laat voor de OR duidelijk wat en hoe er geholpen moet worden.

Yvonne geeft aan dat Vrienden van Eglantier 1 luxe velours Pieten pak sponsort. Kan er vanuit de OR ook 1 pak bij komen? Yvonne de H. oppert om een mail uit te sturen of er bedrijven zijn die willen sponsoren? Bijvoorbeeld een bakker, transportbedrijf...

Komende vrijdag gaat er een nieuwsbrief uit, vanuit OR altijd welkom om een stukje in te leveren. Mandy gaat samen met Annemieke een stukje schrijven voor werving van sponsors. Evelien vraagt of Sandra een bericht over meehelpen aanleveren stukken nieuwsbrief wil sturen naar de OR.

3. Kerststukjes

Jehova's mogen geen kerststuk maken, maar mogen wel bloemschikken. Daar werd een bosje bloemen voor gekocht. Momenteel zijn er geen Jehova getuigen op school.

Yvonne geeft aan dat Kerststukjes dit staat niet in de jaarplanning staat, er wordt eerst besproken binnen school of deze activiteit komt dit jaar. Wanneer heeft OR informatie nodig of het door gaat? Annemieke en Naomi geven aan dat dit zo snel mogelijk gewenst is, maar ze gaan eerst inventariseren wat er nog is. Annemieke verteld dat ze afgelopen jaar begin november bij de bloemist is geweest om te bestellen. School komt daarom voor 1 november terug of kerststukjes wel of niet doorgaan.

Afgesproken wordt om in de nieuwsbrief voor de kerstvakantie een vermelding te zetten aan de ouders om te zorgen dat spulletjes van kerststukjes terug naar school gaan.

4. Kerst school

Op 16 dec staat een kerstactiviteit op de kalender: Stanislas Krakeelpolder is afgehuurd voor een kerstmusical door de docenten. Bij binnenkomst/vertrek in de hal worden hapjes verkocht waarvan opbrengst naar de werkweek groep 8 gaat. Dit zal zijn in plaats van het kerstdiner.

5. Begroting

Voor de vakantie is de begroting opgesteld. Afgelopen jaar 24.500,- opgehaald incl bijdrage gemeente. In de begroting staat nog een bedrag van 500,- voor het Sinterklaaskostuum. Kinderen groep 8 krijgen een kado vanuit OR: boekje met daarin foto waarvan ze denken wat ze later gaan worden. Peter de Kat filmt musical en maakt daarvan een usb stick wat ouders kunnen kopen. School wil heel graag dat alle kinderen een herinnering hebben aan de basisschool, ongeacht het budget van ouders. Kunnen we vanuit de OR de usb stick met opname musical geven als afscheidskado? Kunnen we vragen om Peter voor elke mijlpaal te filmen met bijdrage vanuit OR? Annemieke gaat navragen of er studenten/stagiaires kunnen

bijspringen voor filmen. Nu 350,- per avond voor het filmen door Peter, en er zijn 4 filmavonden: EY toneelstuk, MP 1, MP 2, MP 3.

Restant op de spaarrekening op dit moment is 40.000,-: hiervan worden nog bussen betaald en er moeten nog allerlei kosten vanaf. Kyra denkt dat er 20.000,- op een OR spaarrekening moet blijven staan maar dit is volgens Yvonne de H. vrij veel ook omdat we de ouderbijdrage al innen voor komend jaar. Yvonne de H. bespreekt dit nog met Kyra.

6. Schoolkalender

Er staan fouten in: Annemieke en Mandy ontbreken en Dianne staat er met de verkeerde naam in. Van de online kalender zal een update worden gestuurd.

De 1e vergadering van OR viel samen met de informatieavonden, hier moet in de toekomst op gelet worden dat dit niet samen valt.

7. KvK

Dianne is ingeschreven als secretaris bij KvK, UBO moet nog. Danielle en Carlos worden uitgeschreven. Aanmelding Kyra is rond bij KvK en UBO.

8. Aanspreekpunt school

OR wil graag een overzicht wie bij welke activiteit aanspreekpunt is. Yvonne de H. regelt dit met Evelien dat er een schema uitgestuurd wordt waarbij namen gekoppeld worden aan activiteit van zowel school als OR.

9. Delfpassen

Er zijn tot nu toe 32 Delfpassen over de hele school, veel mensen komen net niet in aanmerking.

10. Formulieren

Over de gehele school ontbraken er 16 formulieren voor ouderbijdrage voor dit schooljaar. Veel zijn er inmiddels wel teruggekomen. Dit kan (nog) niet digitaal want dan moet er een programma aaangeschaft worden.

Mappen werden heel netjes aangeleverd door Roshni, klassenlijsten en formulieren zaten op volgorde waardoor het voor Patricia snel af te vinken was. Dank hiervoor!

11. Incasseringen medio 1 okt 24

Deel 1 of gehele bedrag wordt in oktober geïncasseerd. Er zal een vermelding hiervan worden gemaakt in de nieuwsbrief.

12. ING

Carlos en Danielle zijn definitief uitgeschreven. Carlos heeft alles ingeleverd bij Yvonne wat hij nog thuis had liggen. Kyra is het afgelopen jaar op haar manier begonnen met input van Carlos en heeft haar eigen draai eraan gegeven.

13. Speeltoestellen

Vorige vergadering is er gesproken over speeltoestellen en wat school vanuit OR verwacht qua bijdrage. Speeltoestellen zijn niet goed meer op RH 917 en IB, welke regels en afspraken gelden er vanuit gemeente. Er zijn voorstellen binnengekomen, maar de bedragen liggen tussen 12.000,- en 28.000,- Vraag van Yvonne de H. of OR na wil denken over bijdrage. Schoolplein IB wordt nog een discussie omdat het een openbare ruimte is.

Patricia vraagt na of de opvang ook bijdraagt aan aanpassing van schoolplein, maar Yvonne de H. verteld dat de opvang de lokatie huurt van de school en op die manier al meebetaald.

Vraag of er een open QR code op de website geplaatst kan worden voor sponsoring, maar dit moet eerst nagevraagd worden door school of dit belastingtechnisch ok is.

14. Website

Er ontbreken wat dingen op de website. Voor de vakantie is alles naar Sandra doorgemailed qua verslagen. Jaarverslag en begroting moet nagelopen worden of dit erop staat.

15. Jaarverslag

Kyra is ermee bezig.

Rondvraag :

Dianne: volgende vergadering is al over 3 weken. Is deze echt nodig? Patricia besluit dat tenzij er echt iets te bespreken is, zal deze vervallen.

Patricia sluit om 21:45 uur de vergadering.

De komende vergaderdata voor dit schooljaar zijn :

- 8 oktober - *deze zal hoogstwaarschijnlijk vervallen*
- 5 november
- 14 januari
- 18 februari
- 18 maart
- 13 mei
- 17 juni

Ter herinnering afgesproken verdeling van activiteiten:

- Schoolfotograaf : Patricia, Renske, Annemieke, Mandy, Naomi
Sint : Dianne, Naomi, Mandy onder voorbehoud
- Kerst : Annemieke, Naomi
- Kerststukjes : Annemieke, Naomi – mogelijk vervalt deze activiteit
- Voorleesontbijt : Renske
- Lentefeest : Mandy
- Avondvierdaagse : Patrick
- Sportdag : Patrick
- Ijsjes : Patricia
- Werkweek Groep 8 : Patricia